

New Formula

pH 4.5

Biofemalia

Vaginal douche

Biofemalia vaginal douche is a pH 4.5 vaginal solution based on Boric acid, concentrated extract of Tea Tree oil, and Aloe vera gel. Its active ingredients, act in synergy, with an efficacious action anti-inflammatory and anti-itching, it assures a rapid protective action of vaginal mucous and it controls physiologically the pH against pathogenic germs proliferation.

COMPOSITION: Boric Acid, Glycerol, Tea Tree Oil (Terpinen-4-ol), Aloe vera gel, Calendula Oil, Distilled water Calendula, Imidazolidinyl urea, Sodium methylparaben, Disodium EDTA, Lactic acid, Sodium Carboxymethylcellulose, Water.

INDICATIONS:
Biofemalia vaginal douche is recommended for:
-The prevention and coadjuvant treatment of gynaecological infections.
-The treatment of vaginal dryness, irritations, burning.
-Eliminate vaginal odor.

CONTRAINDICATIONS: It should not be used in people with hypersensitivity to any of the ingredients.

INSTRUCTION FOR USE:
1. Shake the bottle gently, and remove the stopper.
2. Attach the applicator to douche bottle
3. Carefully insert the applicator high into the vagina without causing discomfort, and slowly squeeze the sides of the bottle.
4. Do not close the vaginal opening; douching solution should flow freely out of vagina.
5. Dispose of the bottle and applicator after finishing.

WARNINGS: Do not use after expiry dates on package. Do not use if package is damaged. Do not ingest. Avoid contact with the eyes. Extended use of topical products may give rise to sensitization, in this case stop the treatment and consult a doctor. Keep the product closed, in a cool and dry place out from light and heat. Keep out of reach of children. Do not store above 30°C.

PACKAGING: 3 Disposable bottles containing 100 ml of liquid, with 5 disposable vaginal applicators and an enclosed leaflet in a carton box.

CE

Medical Device

Marketing Authorization Holder:

BioActiveT Pharma Ltd, United Kingdom

BioActiveT

Pharma Ltd, United Kingdom

New Formula

pH 4.5

Biofemalia

Vaginal douche

الدوش المهيلي بيوفيماليا عبارة عن محلول مهيلي بدرجة حموضة ٤,٥ مكون من حمض البوريك ومستخلص مركز من زيت شجرة الشاي وهلام الصبار. مكوناته النشطة، تعمل بتآزر، مع تأثير فعال مضاد للالتهابات و مضاد للحكة. يقوم بتأمين وقاية سريعة للأغشية المخاطية المهبلية ويتحكم من الناحية الفيزيولوجية في درجة الحموضة ضد انتشار الجراثيم المسببة للأمراض.

المكونات: حمض البوريك، الجلسرين، زيت شجرة الشاي، هلام الصبار، زيت الأذريون، ماء مقطر الأذريون، يوريا إيميدازوليدينيل، ميثيل بارابين الصوديوم، ثنائي الصوديوم EDTA، حمض اللاكتيك، صوديوم كربوكسي ميثيل سلولوز، ماء.

دواعي الإستعمال:
يوصى باستخدام الدوش المهيلي بيوفيماليا في الحالات التالية:
- الوقاية وعلاج مساعد في الالتهابات النسائية.
- علاج جفاف المهبل والتهيج والحرق.
- القضاء على رائحة المهبل.

موانع الاستعمال: - يمنع إستخدامه من قبل الأشخاص الذين يعانون من فرط الحساسية لأي من المكونات.

إرشادات الاستخدام:
١. رج العبوة بلطف، ثم انزع السدادة.
٢. قم بتركيب الأنبوب المهيلي على عبوة الدوش.
٣. أدخل الأنبوب بعناية في المهبل دون التسبب في أي إزعاج، واضغط ببطء على جانبي العبوة.
٤. لا تغلق فتحة المهبل. يجب أن يتدفق المحلول بحرية خارج المهبل.
٥. تخلص من العبوة والأنبوب بعد الانتهاء.

تحذيرات: لا تستخدم بعد انتهاء تاريخ الصلاحية على العبوة. لا تستخدمه في حالة تلف العبوة. لا تقم بابتلاعه. تجنب ملامسة العينين. قد يؤدي الاستخدام المطول للمنتجات الموضعية إلى زيادة الحساسية، في هذه الحالة توقف عن العلاج واستشر الطبيب. احفظ المنتج مغلقاً، في مكان بارد وجاف بعيداً عن الضوء والحرارة. يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال. لا يجوز التخزين فوق ٣٠ درجة مئوية.

التعبئة والتغليف:
٣ عبوات للاستعمال مرة واحدة تحتوي كل منها على ١٠٠ مل من السائل، مع ٥ أدوات استعمال مهبلية للاستعمال مرة واحدة ونشرة معلومات بداخل علبة كرتونية.

CE

Medical Device

Marketing Authorization Holder:

BioActiveT Pharma Ltd, United Kingdom

BioActiveT

Pharma Ltd, United Kingdom